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AIZSTĀVIS 

Vasarsvētki 2005 

Jāņa Ev. 14:15‐17 

Ja jūs mīlat mani, turiet manas pavēles un Es lūgšu Tēvu, un Viņš dos citu aizstāvi, lai tas būtu pie 
jums mūžīgi, patiesības garu, ko pasaule nevar dabūt , tāpēc ka viņa to neredz un to nepazīst; bet 
jūs to pazīstāt, jo Viņš pastāvīgi ir pie jums un mājo jūsos. 

Mīļie draugi Jēzū Kristū, 

Šodien ir liela svētku diena‐ baznīcas dzimšana diena‐Vasarsvētki vai Svētā Gara Svētki. Šajā dienā 
piepildījās Jēzus solītais, ka Viņš savā vietā sūtīs citu aizstāvi‐Svēto Garu. 

Domājot par pagājušo svētdienu, 40 dienas pēc Lieldienām, kad  Jēzus atstāja pasauli un atgriezās 
pie sava Tēva debesīs. Aizejot Viņš teica mācekļiem, ka Viņš sūtīs viņiem spēku no augšienes‐ sūtīs 
viņiem Svēto Garu. 

Vasarsvētku diena, redzamā, manamā veidā, ar spēcīgu demonstrāciju,  Svētais gars tika izliets pār 
mācekļiem. Viņi sāka runāt dažādās mēlēs pauzdami Dieva varenos darbus. 

Pēteris, pilns ar jaunu spēku un drosmi, piecēlās un sāka sludinat Dieva vārdu. Turpat uz vietas trīs 
tūkstoši cilvēki nožēloja savus grēkus , apliecināja Jēzu par savu Kungu un tika kristīti. 

Tā dzima kristīgā baznīca. 

Dieva vārdā Svētajam Garam ir doti vairāki nosaukumi‐ katrs kaut ko par Viņu izsaka vai raksturo. 
Šodien pakavēsimies pie apzīmējuma Aizstāvis. 

Vairākas reizes Jēzus Svēto Garu nosauc par aizstāvi. Grieķu valodā tas vārds parakleito,s kas nozīmē 
palīgs, aizstāvis, advokāts. Mūsu tekstā ievērosim, ko Jēzus sacīja: Ja jūs mīlat mani, turiet manas 
pavēles. 

Savu mīlestību pret mums Jēzus demonstrēja pie krusta. Viņš izlēja savas nevainīgās asinis mūsu 
grēku dēļ, lai izglābtu mūs no mūžīgas nāves ‐ no elles varas. Jo tik ļoti Dievs pasauli mīlējis, ka Viņš 
devis savu vienpiedzimušo Dēlu, lai ikviens kas Viņam tic, nepazustsu , bet dabūtu mūžīgo dzīvību. 

Viņš mūs tik ļoti mīlējis, ka Viņš panēma mūsu pelnīto sodu. Mūsu uzdevums dzīvē ir atsaukties Viņa 
mīlestībai ar mīlestību. 

Kā izrādīsim Jēzum, ka mēs Viņu mīlam? Vai ar vārdiem‐ Es tevi mīlu Kungs. Ar vārdiem vien nepitiek. 
Vardi kādreiz skan tukši. Tie ir nenozīmīgi,  ja nav seguma. Jēzus teica: Ja jūs mīlat mani, turiet 
manas pavēles.Mēs izrdāam Dievam, ka mēs viņu mīlam, kad turam Viņa pavēles un dzīvojam 
saskaņā ar Viņa vārdu un klausam Viņa baušliem. 

Visi Dieva baušli un noteikumi ir kopā savilkti augstākā bauslī:
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Tas Kungs msūu Dievs ir viens vienīgs Kungs. Un tev bus To Kungu savu Dievu mīlēt no visas savas 
sirds un novisas savas dvēseles, un no visa sava prāta , un no visa sava spēka. Otrs ir šis: Tev būs 
mīlēt savu tuvāko kā sevi pašu. 

5. Mozus grāmatā (10:12) ir rakstīts: 

Un tagad, Israēl, ko tas Kungs , tavs Dievs , no tevis prasa? Neko citu kā vienīgi bīties To Kungu, 
savu Dievu, staigāt visur Viņa ceļos, Viņu mīlēt un tam Kungam, savam Dievam, kalpot ar visu savu 
sirdi un visus savu dvēseli, turēt visus Tā Kunga baušļus un Viņa likumus, ko Es šodien pavēlu Tev 
par labu. 

Skaidrak nevarētu pateikt. Ko Dievs tas Kungs sagaida no tevis? Piederību draudzē? To, ka tu 
samaksā savu nodevu, ka nāci pie Viņa galda vismaz četras reizes gadā? Tas ir labas lietas, bet tās 
pašas neko nedod. 

Vai jus dzirdējat? Ko Dievs no jums prasa?  Neko citu kā vienīgi : 

•  bīties to Kungu savu Dievu 

•  staigat visur Viņa ceļos 

•  Viņu mīlēt un Viņam kalpot ar visus savu sirdi un dvēseli, turēt visus Viņa likumus un pavēles. 

Kad Jēzus sacīja : Ja jus mīlat mani, turiet manas pavēles. tad Viņš atspoguļo to, kas 5. Mozus 
gramata rakstits. 

Jēzus arī zinaja, ka tas mums nav pa spēkam un tadēļ Viņš mierina un drošina mūs ar apsolījumu:Un 
Es lūgšu Tēvu, un Viņš dos citu aizstāvi, lai tas būtu pie jums mūžīgi. 

Paši ar saviem spēkiem mēs nespējam , nevaram, bet ar Aizstāvi ,ar Svēto Garu mēs varēsim. Šis 
Jēzus solījums arī bija pilnīgs. Līdz Vasasvētkiem Svētais Gars nāca un gāja pār dažiem cilvēkiem. 
Tagad Viņš nāks pie katra ticīgā un mājos viņu sirdīs un būs ar viņiem mūžīgi. 

Kad cilvēks piedzimst no augšienes, Svētais Gars nāk un mājo viņa sirdī. Darbojotiess no 
iekšpuses.Kad mēs esam Dieva bērni, tad mūsos mājo Svētais Gars. 

Atcerēsimies, ko macījamies par Svēto Garu. Viņš ir omni present‐ visur klātesošs, Omni scient‐ visu 
zina, Omni potent‐ visusspēcīgs. 

Nav neviens mirklis, kad Dieva bērni ir viens. Dāvids raksta 139 .psalmā: 

Kurp es lai aizeju no Tava gara, un kurp es lai bēgu no Tava vaiga? Ja es kāptu debesīs, Tu tur esi, ja 
es nokāptu ellē, Tu esi arī tur. Ja man būtu rītausmas spārni un es nolaistos juras malā, tad arī tur 
mani vadītu Tava roka un tava labā roka mani turētu. 

ViņS ir ar mums visur un vienmēr. Caur Viņu piepildās Jēzus solītais : Redzi Es esmu ar jums ikdienas 
līdz pasaules galam. 

Mūsu Aistāvis visu zina. Nav nekas, ko Viņš nezina. Viņš zina visu par visu un Viņš mājo mūsos. 
Kadreiz grūti aptvert, ko tas nozīmē.Tas nozīmē, ka nekad neatrodamies bezizejas stāvoklī, jo Viņš 
visu zina. Mums tik jāmācās vairāk uz Viņu paļauties un sadzirdet Viņa balsi.
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Mums nevajag  pieņemt lēmumus pirms neesam lūguši Svēta Gara padomu. Viņš grib mums palīdzēt, 
jo Viņs ir mūsu Aizstāvis. 

Svētais Gars mūs grib tā veidot, ka visa mūsu dzīve ir dzīva liecība Jēzum kristum. Viņš ir nomodā par 
mums visu laiku. Ir svarigi, ka mēs esam nomodā par Viņu visu laiku. 

Slavenais evalģēlists Billy Graham’s vienreiz teica, ka tev nevajag nevienu soli spert, pirms tu neesi 
sazinājies ar mājas biroja ( ar „ Home office) ,t.s ar Dievu. 

Aizstāvis darbojas mūsu labā. Viņš ir mūsu palīgs. Viņa mērķis ir palīdzēt mums pildīt Kristus pavēles. 
Tās visas dotas mūsu labā. Kā Jēzus teica: Zaglis nāk vienigi lai zagtu, nokautu, un nomaitātu‐ es 
esmu nācis, lai jums būtu dzīvība un pārpilnība. 

Citiem vardiem sakot, Jēzus mūs svētī un svētīgi mēs esam, ka dzīvojam saskaņā ar Viņu. Ikdienā nav 
vienmēr viegli dzīvot Dievam. Sevišķi, ja ap mums maz ir to kas tā dara. Pretspēki visur darbojās. Bet 
neaizmirsīsim, ka Dievs ir par mums gādajis. Mums ir Aizstāvis. 

Pēdejā lieta ko šodien pasvītrošu ir tas, ko Jēzus mums atgādina: 

Jūs bērniņi , esat no Dieva un esat viņus uzvarējuši, jo lielāks ir tas, kas jūsos , nekā tas kas ir 
pasaulē.” 

Svētais Gars ir lielāks un spēcīgāks par jebkādu varu. Paldies Dievam, ka mums ir Aizstavis. 
Paļausimies uz Viņu un dzīvosim ar Viņu priekšgalā. 

Āmen.


